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Møde i skolebestyrelsen 

 

Møde dato 

10.01.22  

Mødested 

Mødet afholdes på Teams 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.30 – 20.30 

Møde nr. 5 

Skolebestyrelsesmøde  

 

Referent 

MS 

Mødedeltagere: Peter Nordby (PN), Mette Schmidt (MS), Jakob Andersen (JA) René Beck (RB), Søren 

Jark (SJ) Klaus Rømer (KR), Kim Degn (KD), Louise Lund Pedersen (LP), Stefan Haldan Vestergaard 

(SHV), Henrik Vittrup Zoega (HZ), Thorbjørn Agerholm (TA), Pernille Dittmann (PD), Vibeke Hansen 

(VH), Jens Juulsgaard Larsen (JL) Suzet Skovby (SS)  

Afbud fra: Pernille, Stefan, Elevrådsrepræsentant Lasse Kruse Hansen + Jens-Kristian Tersløse  

 

Bemærkning: Skolen vil være vært for en lille forplejning 

 

                                            V (Vidensdeling), O (Orientering), D (Drøftelse), B (Beslutning) 

  
Tid 
  

  
Emne 

  
Mål 

  
Hvordan? 

  
Hvad har vi 

diskuteret/aftalt?  
Hvem gør hvad bagefter? 

17.30-

18.00 

Orientering fra: 

 Formanden 

 SFO 

 SCV 

 SKB årsmøde 

og valgaften 

 Almen skolen 

 Corona 

 SKB årsmøde 

og valgaften 

 Elevrådet 

  Ca. 50 nye børn i GLO. 

Der er i dag kommet en ny 

indskrivning til SCV. 

SCV er kommet godt i gang 

efter ferien. 

Dato til årsmøde og 

valgaften: 16. marts kl. 

18.00. Der vil være 

rundvisning efter 

valghandlingen.  

Opstart på almen skolen er 

også gået fint. Vi forsøger at 

finde gode løsninger i forhold 

til coronaudfordringer og 

restriktioner.  

https://www.kolding.dk/
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Side 2 

Der er studerende på 

almenskolen pt.  

Vores RUC-koordinator har 

fået nyt job og derfor 

arbejdes der for at lave en ny 

arbejdsfordeling i RUC. 

Vi er med i et nyt Nordplus 

projekt omkring mundtlighed.  

Fra på fredag uddeles der 2 

selvtestkit pr. elev og tre pr. 

ansat hver uge. Det er en 

opfordring. at der testes efter 

weekenden. Testteamet 

kommer på skolen frem til 

vinterferien.  

 

18.00 -

19.00 

Nedsat timetal fra 

næste skoleår 

At vi med 

udgangspunkt i 

vedhæftede bilag og 

tilbagemeldinger fra 

personalemøde i 

almenskolen tager 

stilling til, om Vonsild 

Skole skal arbejde på 

et nedsat timetal for 

vores elever, eller 

fortsætte uændret 

 De forskellige synspunkter er 

blevet fremlagt. Bestyrelsen 

skal lave en udtalelse, og for 

at kvalificere denne, vil der til 

næste møde blive lavet et 

udkast, der rummer: 

Nuværende skema, et 

skema med kompromis og et 

skema, hvor muligheden for 

at konvertere er udnyttet til 

fulde. Dette overblik skal 

hjælpe ledelsen med at 

træffe en beslutning, hvis 

ministeriet giver skolerne fri 

til bl.a. at konvertere uuv til 

topersonaletimer.  

19.00-

19.30 

Pause    

19.30 – 

20.00 

Timefordeling og 2 

lærertimer 

En drøftelse af 
ledelsens udspil til 
timefordeling og 
brugen af 2 
lærertimer 

 Punktet behandles på næste 

møde, sammen med en 

opstilling af tre scenarier i 

forhold til skoledagens 

længde 

20.00 – 

20.30 

Uddannelsesstrategi på 
SCV i skolåret 2021-22 

At bestyrelsen får et 
indblik i de 
pædagogiske 
udfordringer vi 

 René har uddybet SCV´s 

uddannelsesstrategi for 21-

22 
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Side 3 

har/har haft på SCV, 
samt hvilke 
uddannelsesmæssige 
strategier, det har 
medført  

Bestyrelsen vil gerne se 

nærmere på eksempler fra 

de fx. punkter i 

uddannelsesstrategien. 

René undersøger, om der 

kan vedhæftes bilag. 

I forhold til at lave et 

støttende kommunikativt 

miljø, bruges der bl.a 

værktøjerne i mobilize me. 

Men vores elevgruppe 

fordrer, at vi også anvender 

andre værktøjer.  

Forældre på SCV udtrykker, 

at det er meget positivt, at 

man som forældre på SCV 

får indsigt i aktiviteter uden 

for skoletiden, hvorfor 

bestyrelsen bakker op om, 

der laves aktivitetsplaner i 

SCV.  

Vi er glade for samarbejdet 

med UC-SYD og håber også 

at kunne noget lignende på 

almenafdelingen. 

Bestyrelsen foreslår. at vi 

udbreder nyheden om 

samarbejdet. og at vi også 

får lærerstuderende på SCV 

nu, hvilket ikke er sket før.  

Evt.    Forslag om små videoer af 

skolebestyrelsen på 

Facebook.  

 

 

 

 


